

Date: 27/04/2022

التاريخ: 2022/04/27م

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer - Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد/ حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي – سوق دبي المالي
دبي- دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Revised Notes point No. 5 of the Invitation to AGM to the shareholders of Mashreqbank psc held on 20 April 2022

الموضوع: تعديل البند 5 من الملاحظات الواردة ضمن الدعوة لإجتماع الجمعية العمومية السنوية لمساهمي بنك المشرق ش.م.ع. الذي انعقد بتاريخ 20 أبريل 2022

With reference to the invitation published on 24 March 2022 for the AGM of Mashreqbank that was scheduled on 20 April 2022, please be informed that point No. 5 of the notes of the Invitation to the shareholders has been revised as follows due to the registry closing date is falling public holiday:

بالإشارة إلى الدعوة التي تم نشرها في 24 مارس 2022 لعقد إجتماع الجمعية العمومية السنوية لبنك المشرق في تاريخ 20 أبريل 2022، يرجى العلم بأنه تم تعديل البند رقم 5 من الملاحظات الواردة بالدعوة الموجهة إلى المساهمي على النحو التالي، وذلك بسبب أن تاريخ إغلاق السجل يصادف يوم عطلة رسمية:

- 5) The owner of the shares registered as on Tuesday, 19th April 2022 (one day before the Meeting) is entitled to attend and vote in the General Assembly Meeting whereas the shareholders whose names appear in the share register on Monday, 02/05/2022* (tenth day of the meeting) are entitled to cash dividends for the year ending 31/12/2021.

5) يحق لمالك الأسهم المسجلة يوم الثلاثاء الموافق 2022/04/19 (قبل يوم واحد من الإجتماع) الحضور والتصويت في إجتماع الجمعية العمومية. أما المساهمون الذين تظهر أسمائهم في سجل أسهم في يوم الإثنين (2022/05/02)* "اليوم العاشر من الإجتماع" فهم الذين يستحقون الأرباح النقدية عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021.

**In case this date is a public holiday, registry closing date will be the first working day after public holiday.*

**في حال كان عطلة رسمية، يكون التاريخ في يوم العمل التالي مباشرة بعد العطلة الرسمية.*

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

معروف محمد شويكه
أمين السر - مجلس الإدارة



Marouf Mohamed Shweikeh
Group Company Secretary